

Neuland BigOne® Farbsets / Color sets



8042.2894

Deep Desert (Set 5)

Farbkombination aus Beige- und Brauntönen: Tolle Farben für alle, die Erdtöne lieben.

Color combination of beige and brown tones: Great colors for those who love earth tones.

Farben / colors:

800, 801, 802, 804, 805



8042.2994

Lucky Lotus (Set 6)

Farbkombination aus Violett- und Lachstönen: Tauchen Sie ein in die Farbenvielfalt der Lotusblume.

Color combination of violet and salmon tones: Immerse yourself in the color variety of the lotus flower.

Farben / colors:

602, 700, 702, 704, 806



8042.2194

Tones of Grey (Set 7)

Farbkombination aus Grautönen: Ideal für Schattierungen und Farbverläufe.

Color combination of grey tones: Ideal for shading and gradients.

Farben / colors:

104, 105, 106, 107, 108



8042.2291

Sweet Sunset (Set 8)

Farbkombination aus Orangetönen: Wie ein malerischer Sonnenuntergang.

Color combination of orange tones: Like a stunning sunset.

Farben / colors:

200, 201, 202, 600, 601



8042.2391

Blue Sky (Set 9)

Farbkombination aus Blautönen: strahlend wie ein Sommerhimmel.

Colour combination of blue tones: Like a bright summer sky.

Farben / colors:

300, 301, 302, 303, 304



8042.2591

Lemon Tree (Set 11)

Farbkombination aus Gelb- und Grüntönen: Sommerlich, duftend, prickelnd und frisch.

Color combination of yellow and green tones: Summerlike, sweet-smelling, sparkling and fresh.

Farben / colors:

401, 405, 501, 502, 503



8042.2491

Back to Green (Set 12)

Farbkombination aus Grün- und Olivtönen: Wie das Blattwerk des Regenwaldes.

Color combination of green and olive tones: Like the foliage of the rainforest.

Farben / colors:

400, 402, 403, 404, 803



8042.2991

Mermaid's Kiss (Set 16)

Farbkombination aus Blau- und Grüntönen: Wie ein Splash aus klarem Ozeanwasser – mit dieser Farbkombination kommt Frische in Visualisierungen.

Color combination of blue and green tones: Like a splash of clear ocean water – bring freshness to your visualizations with this color combination.

Farben / colors:

303, 305, 301, 302, 401



8042.2992

Sunset (Set 17)

Die Sonne geht auf: Dieses Farbsset eignet sich besonders für Visualisierungen mit positivem Content und Signalwirkung.

The sun is coming out: This color set is particularly suitable for visualizations with positive content and great signal effect.

Farben / colors:

501, 500, 801, 600, 201



8042.2993

Pink Amethyst (Set 18)

Spannend und harmonisch: Die Farbkombination unseres Pink Amethyst Sets für inspirierende Visualisierungen und Zeichnungen.

Exciting and harmonious: The color combination our Pink Amethyst set for inspiring visualizations and drawings.

Farben / colors:

101, 102, 702, 701, 700